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Rapport efter läkemedelsgranskning 
 

Bakgrund 
Enligt författningen som reglerar läkemedelshanteringen i kommunerna ska extern 
granskning ske minst en gång per år. I år har den utförts av receptarie från Apoex.  

Granskningen var övergripande och genomfördes på Oxelgården, Linden och i 
hemsjukvården. 

 

Hemsjukvården 
Hemsjukvårdens läkemedelsförråd gicks igenom och samtal fördes med 
undersköterska från hemtjänsten, enhetschef för hemtjänsten och sjuksköterska i 
hemsjukvården. 

Förbättringsförslag: 
Alla läkemedel ska vara inlåsta när kommunens hälso- och sjukvård har övertagit 
ansvaret. Skåpet ska helst ha spårbarhet över vem som har öppnat skåpet. 

Kod till läkemedelsskåp ska bytas minst två gånger per år. 

Översyn av läkemedlen gällande utgångsdatum, städning, kontroll av temperatur ska 
göras en gång i månaden och skrivas på checklista. 

 

Linden och Oxelgården 
Läkemedelsförrådet gicks igenom och några av de boendes läkemedelsskåp. Samtal 
fördes med undersköterska, sjuksköterska och enhetschef på boendet.  

Förbättringsförslag: 
Om läkemedel inte förvaras inlåsta ska riskbedömning göras. Endast läkemedel ska 
förvaras i läkemedelsskåpet. Datum när läkemedlet började användas ska skrivas på 
ex, insulinpenna, ögondroppar, flytande medicin. 

Översyn av läkemedlen gällande utgångsdatum, städning, kontroll av temperatur ska 
göras en gång i månaden och skrivas på checklista. 

Rutin för mottagande av läkemedelsleveranser behöver upprättas, vem som tar emot 
och var det förvaras till sjuksköterska tar över ansvaret. 

 

Sammanfattning 
Mindre anmärkningar och en påminnelse över de rutiner vi har. Främst gällande 
skötsel, städning och kontroll av utgångsdatum, temperatur mm. 

Ett påpekande om att vi inte har läkemedelsskåp till alla som vi har övertagit 
läkemedelsansvaret för i hemsjukvården. Vi har alltså inte full kontroll på läkemedel i 
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hemsjukvården. Inköp av läkemedelsskåp behöver göras, helst med spårfunktion så 
vi kan se vem som varit inne i skåpet och vilken tid. Vi har idag runt 90 patienter i 
hemsjukvården och de flesta handlar om läkemedelshantering. Vi har idag ca 10 
läkemedelskåp och skulle behöva införskaffa ytterligare 80 stycken á 5000:- styck. 

  

Monika Gustavsson 

MAS
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